

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR Mandag den 18. december 2017 kl. 18.00 til 21.00 Lokale 3, Borgerhuset

Deltagere: Claus, Jan, Henrik, Kim, Louise, Bente, Søren, Jacob, Paw fra kl. 19

Afbud: Arne, Tina fra B&U, Michael fra Motion, Henriette

Godkendelse af dagsorden

103/2017:

Beslutning: Godkendt

Godkendelse af referat fra 17.11.23

104/2017: Fremadrettet forslår sekretæren at referatet kun er til gemmen læsning en uge efter det er rundsendt, inden det offentliggøres.

Beslutning: Godkendt

Status på grupper og Helhedsplanen

105/2017:

Kunstgræs: Der mangler kun at regnskabet færdigøres, der er enkelte småting der skal endeligt på plads.

Aktivitetsområde ved Borgerhuset: Intet nyt.

Borgerhus/ Rød tråd: Skifter navn til "Byfornyelse gruppen" Har fået lov at sætte en Gate op ved bagudgangen fra biblioteket, bruger kan så komme til biblioteket fra begge sider af Borgerhuset, det er sendt til underskrift hos leverandøren.

Gruppen holder møde d. 19/12 17 hvor der skal diskuteres området fra fortovet og op mod Borgerhuset, hvad er der penge til?. Ellen Schelde deltager.

Motionssti: Der kommet tilsagn om 200.000 kr. fra [Trykfonden](#), det er jo , så der kommer gang i de forskellige projekter, der er givet byggetilladelser, så nu ventes der på at entreprenøren kan komme i jorden.

Hundeskov: Intet nyt.

Beslutning:

,

Bestyrelsens samarbejde med grupperne

106/2017:

Beslutning: Tages op på mødet i februar sammen med grupperne.

Trykthed i Dianalund

107/2017: Der er lærer, som føler sig generet af en gruppe unge, får sprængt postkasser i stykker, vi er ikke sikre på problemets omfang.

Der er ingen tvivl i DUR om at det ville godt hvis der var et tilbud til de unge, fortrinsvis drenge, som ikke benytter sig af de tilbud der findes, mest sport, DUR vil gerne hvis der var en gruppe under DUR som ville gøre noget i den retning.

Der er muligvis noget på vej.

Beslutning: Alle der oplever noget generene, opfordres til at melde episoderne, til rette instanser. Det giver mulighed for at vurdere omfanget.

Grundlovsdag "Fest 2018 uge 23"

108/2017: Borgerhusgruppen er orienteret om at Grundlovsfesten kommer med under det nye tiltag fest uge 23.

Beslutning: Louise og Jacob tager den i første omgang for bestyrelsen, holder møde med bla. Ib Skovlykke d 19/12.

Tilføjelse efter mødet med Ib Skovlykke – Han er ikke interesseret i at deltage som arrangør af Grundlovsfesten 2018.

Folder om DUR

109/2017:

Beslutning: Der kommer noget på januar mødet.

Flag Allé – Maling og nye stænger

110/2017:

Møde tirsdag d. 19.12 med Ib og Kjeld, her vil blive spurgt til behovet for nye stænger.

Beslutning: Der er 8000 kr. til maling, se referat 17/4.

Jørgens bog (oppe_Dianalund)

111/2017:

1. DUR betaler omkostningerne og optræder dermed som forlag. Så, skal der bare skrives en almindelig standardkontrakt, og DUR kan gøre med bogen, hvad de vil.

2. Hvis DUR giver f.eks. 10.000 kr. Skal jeg stadig ud og finde fondsmidler for 25.000 kr. Så er det stadig mig, der har ansvaret for bogen og DURs midler er at sammenligne med de midler jeg får fra fonde og fra andre.

Beslutning: DUR går ikke ind i projektet.

Økonomi status

112/2017: Regnskab blev gemmen gået og alt ser fint ud.

Beslutning: Der vil blive foretaget revision i starten af 2018.

Generalforsamling

113/2017: Der opfordres til at der er nye, som har lyst til at være med i DUR's bestyrelsen. Hvis det har interesse kontakt gerne, enten [formanden](#) eller [sekretæren](#), send gerne forslag.

Beslutning: Der bliver afholdt generalforsamling d. 1/3 2018 kl. 19-21.

Nyt fra formand

114/2017: Vi får mange positive tilbagemeldinger på Dianalund.dk, har medført flere salg af huse, hvor køber nævner siden, som et sted de har set på i forbindelse med huskøb.

Der vil blive afholdt nytårskur d. 15/1 2018 kl. 18.

Formanden sluttede mødet, hvor der var serveret en let anretning bestående af gløgg og hjemmebagte æbleskiver, med ønsket om en god jul og et godt nytår.

Beslutning:

Evt.

115/2017

Næste møde 23/1 18 kl.19-21